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محمدبنا، آقاي قهر و آشتي
آقاي خ��اص بهتري��ن و برازنده ترين عنوان ب��اي محمد آقاي بناس��ت. هم 
نتيجه هايي كه با كشتي فرنگي ايران گرفته خاص و فوق العاد س هم اخلاق 
منحصر به فردش، محمدآقا بنا هر چند وق��ت يه دفعه به بهونه هاي مختلف 
خداحافظي مي كن��ه و ميره كه ب��ره، آخرين بار همين هفت��ه پيش بود كه 
خس��تگي رو بهونه كرد و بازم خداحافظ��ي كرد، اما نفهميدي��م كه چطور 
خستگي اش بعد از يه روز برطرف شد و با خنده برگشت خانه كشتي تا چايي 
و خرما بزنه بر بدن و عكس يادگاري بگيره، ول��ي خودمونيم اينم به هر حال 

راهيه براي بالابردن قيمت !

  بعضي رسانه ها و برخي افراد گفتن: 
»حميد سجادي براي انتخابات كميته ملي المپيك مياد.«

 : »حميد خان دمت گرم فقط خواهشاً فعلًا 
اوضاع وزارت ورزش رو سر و سامون بده بعد به فكر يه 
جاي ديگه باش. تا جايي كه ما مي دونيم و گفتن خود 
وزارتخونه اينقدر كار داره كه حتي به كارهاي خودتم 
نمي رسي حالا چطور مي خواي كميته ملي المپيك رو 
هم تحويل بگيري خدا مي دونه به نظر ما كه اين كار و 

نكن واسه خودت مي گيم.«

  جنبش ضدصهيونيستي شيلي گفته: 
»تيم ملي اروگوئه نبايد با تيم رژيم صهيونيستي بازي كنه.«

  :»بابا گلی به جمالتون، اينجا فدراس��يون 
فوتبال برنامه ريزي كرد بريم اروگوئه باهاش��ون بازي 
كنيم، دست آخر اسكوچيچ مخالفت كرد نه به خاطر 
مواضع ضدصهيونيستي، نه بابا به خاطر دوري راه! آخه 
نيست فدراسيون همينجوري پشت سر هم با پيشنهاد 
بازي تداركاتي روبه رو مي شه اينه كه وقت نشد درست 
تحقيق كنن ببينن جايي كه قراره برن صهيونيست ها 
هم هستن يا نه. باز خدا پدر اسكوچيچ رو بيامرزه كه دوري راه رو بهونه كرد و 

الا مي رفتيم اروگوئه همبازی با گروه اسرائيلی می شديم!«

  محمود اسلاميان عضو سابق فدراسيون فوتبال گفته: 
»كي روش با دستور سلطاني فر اخراج شد.«

  :»دقت كرديد همه آقايون وقتي از پستشون 
كنار ميرن دست به افشاگري ميزنن. حالا ماجراي آقاي 
اس��لاميانه. اين بنده خدا ش��نيده دلال ه��اي اطراف 
فدراسيون حسابي دست به كار شدن تا براي تيم ملي 
سرمربي پيدا كنن و يكي از گزينه هاشون هم كي روشه 
حالا مي خ��واد از قافله عقب نمون��ه. ميگه ببينين من 
طرفدار كي روش بودم، س��لطاني فر نگذاش��ت بمونه. 
سلطاني فر هم كه رو تخت بيمارستانه و فعلاً نمي تونه از خودش دفاع كنه، حالا 

تا بعد.«

  سروش رفيعي بعد از قرارداد با پرسپوليس گفته: 
»جايي هستم كه از صميم قبل دلم مي خواست.«

  : »آره راس��ت ميگي، ما هم اگ��ه يه برگه 
ميذاش��تن جلومون كه يه رقم گنده ميلياردي توش 
نوشته بود از صميم قلب امضاش مي كرديم و عاشقش 
مي شديم. فقط يه سؤال داريم، چطور تو اين چند ساله 
صميم قلبت براي جاي ديگه اي بود حالا يه دفعه رنگش 
عوض شد، ش��د قرمز؟ يعني ممكنه اين صميم قلبت 
فصل بعد يهو بخواد آبي بشه بالاخره پوله ديگه ممكنه 
يه جايي، يه روزي پيشنهاد بالاتري بهت بدن به نظر ما بهتره تكليف خودتو با 

اين صميم قلبت روشن كني.«

عليرضا دبير، نگران نونهالان
 عنوان مدير برتر اين هفته ميرس��ه به عليرضا دبير رئيس فدراس��يون كشتي كه 
الحق والانصاف با جون و دل داره براي كش��تي كار مي كنه، اما جداي از تمام اينها 
دبير توجه ويژه اي به آينده سازهاي كشتي داره و دائم هم بهشون گوشزد مي كنه 
كه بايد اخلاق مدار باشند و احترام پدر و مادرشون رو نگه دارن، تازه يه سالن هم به 
صورت اختصاصي بهشون داده تا برنامه هاي آماده سازي نونهالان و نوجوون هاي 
كشتي عقب نمونه اونم در شرايطي كه كشتي همين حالا كلي برنامه براي تيم هاي 
بزرگسالان داره و بايد خودشونو براي مسابقات مهم پيش رو آماده كنن، اما دبير در 

اين شرايط هم از توجه به نونهالان غافل نمونده. 

رقابت هاي بسكتبال نوجوانان قهرماني 

شيوا نوروزي
     گزارش

آس�يا براي ايران چيزي ج�ز ناكامي به 
همراه نداش�ت و همانند گذش�ته تيم 
كشورمان نتوانست جزو تيم هاي برتر قاره قرار بگيرد تا مشخص 
شود تاكتيك تراشيدن مو براي صعود به جام جهاني جواب نمي دهد! 
اين يك شكست ساده نبود و براي آنكه به اين ناكامي پايان دهيم، 
بايد از اشتباهات گذش�ته درس بگيريم و از تكرار آن بپرهيزيم. 
بسكتباليست هاي نوجوان مدت ها براي حضور موفق در قهرماني آسيا 
تمرين كردند. سال گذشته آنها چندماه زيرنظر بهرام رمضان، سرمربي 
قبلي خود در اردو بودند و تمرينات زيادي را پشت سر گذاشتند، اما مثل 
هميشه تغييرات در رأس مديريت فدراسيون دامن نوجوانان را گرفت 
و جواد داوري، رئيس بسكتبالي فدراسيون بدون توجه به اين مسئله 
محسن شاه علي را به عنوان سرمربي جديد انتخاب كرد. قاعدتاً بعد از 
روي كارآمدن كادرفني جديد بايد منتظر تغيير، تحولات و تصميمات 
جديد بود و شاه علي و دستيارانش به شيوه خود كار را پيش بردند. جدا 
از بحث هاي فني، تغيير ظاهري ملي پوش��ان در آستانه اعزام به قطر 
حسابي خودنمايي كرد. به دس��تور كادر فني همه نوجوانان اعزامي 
موهاي خود را كاملاً كوتاه كردند تا بنابر عقيده سرمربي زمان زيادي را 

مقابل آينه صرف آراستن موهاي خود نكنند!
احترام گذاشتن به راه و روش مربيان براي آماده سازي تيم هاي خود 
را رد نمي كنيم، اما وقتي پاي تيم ملي وسط باشد مسائل با حساسيت 
بيشتر پيگيري مي شوند و طبعاً بازتاب آنها نيز در سطح جامعه بيشتر 
خواهد شد. حاكم بودن نظم و انضباط و رعايت قوانين حرفه اي يكي 
از اصول ورزش قهرماني اس��ت. بس��ياري از مربيان مطرح جهان در 
رشته هاي مختلف با اعمال مقررات ويژه و تأكيد براجراي دقيق و بدون 
اغماض آنها تيم هاي باشگاهي و ملي را به سمت موفقيت هاي بزرگ 
سوق داده اند، ولي يك نكته را فراموش نكنيد، اينكه سرمربي چه قانوني 
را براي چه رده  سني در نظر مي گيرد و آن قانون چه تأثيراتي در روحيه، 
انگيزه و غرور آن ورزشكار مي گذارد. شايد از نظر شاه علي شاگردانش 
نبايد زيادي جلوي آينه وقت تلف مي كردند، اما ش��يوه اي كه او براي 
جلوگيري از اتلاف وقت آنها به كار ب��رده بازتاب هاي منفي زيادي به 
همراه داشت. نوجواني كه متولد اواخر دهه 80 است، قطعاً با نوجوانان 
دهه 60 و ماقبل آن كاملاً فرق مي كند و به نظرمي رسد سرمربي بايد از 

شيوه هاي جديد انضباطي متناسب با نسل جديد بهره مي گرفت. 
    

ضعف هاي فني و تداركاتي نيز در تيم ملي نوجوانان كم نبوده است. با 
اينكه مي دانستيم بسكتباليست هاي نوجوان قرار است در رويدادي 
مهم به ميدان بروند و نتيج��ه آن مي تواند تأثير زي��ادي روي آينده 
بسكتبال كشور داشته باشد، اما خبري از ديدار تداركاتي خارجي براي 
نوجوانان نش��د. تيم ملي نوجوانان ارديبهشت ماه در مسابقات غرب 

آسيا با شكست سوريه، اردن، لبنان و عراق مقام قهرماني اين رقابت ها 
را به دست آوردند. اين قهرماني جواز حضور در قهرماني آسيا را برايمان 
امضا كرد، ولي هيچ كدام از اين چهار حريف نمي توانستند محك خوبي 

باشند براي مواجه احتمالي با نيوزيلند. 
سرمربي قبل از اعزام تيمش به قطر به نداشتن بازي تداركاتي اشاره 
كرد، اما با شناختي كه از وضعيت تيمش داشت، معتقد بود شاگردانش 
توانايي قرارگرفتن در جمع چهار تيم برتر قاره كهن را دارند. هم گروهي 
با لبنان و اندونزي صعودي راحت از مرحله مقدماتي را برايمان رقم زد. 
غلبه بر اين دو حريف ما را به دور حذفي رساند، اما رويارويي با نيوزيلند 
رؤياي جهاني شدن را از ايران گرفت. باخت با اختلاف شش امتياز به 
اين تيم از اقيانوسيه يكبار ديگر پروژه صعود تيم ملي نوجوانان بسكتبال 
كشورمان به جام جهاني را ناكام گذاشت. در حالي كه حريف بعدي مان 

براي كسب جايگاه پنجم تا هشتم تيم هند بود، بازي برده را با شكست 
عوض كرد تا مشخص شود تيم شاه علي روحيه و انگيزه اش را از دست 
داده است. فارغ از نتيجه اي كه نوجوانان شنبه شب در آخرين بازي خود 
در مصاف با فيليپين به دست آوردند، بايد دلايل باخت به هند بررسي 
شود؛ تيم زير 16 سال بسكتبال ايران نيمه اول مسابقه را با 20 امتياز 
اختلاف به پايان رساندند، ولي در نهايت هندي ها در اورتايم يك باخت 

ديگر به ما تحميل كردند. 
فيناليست هاي اين دوره استراليا و ژاپن بودند، ژاپني كه با 20 امتياز 
اختلاف نيوزيلند را شكست داد و هميشه رقيب بسكتبال ما در تمامي 
رده هاي سني بوده است. از درخش��ش هند هم ساده نگذريم، آنها با 
هدايت وسلين ماتيچ كه قبلًا سرمربي تيم ملي بزرگسالان ما بوده از 
ايران سبقت گرفتند و قطعاً در آينده بايد منتظر درخشش بيشترشان 

باشيم. بسكتبال هم مثل هر رشته ديگري به برنامه ريزي و استفاده از 
بهترين مربيان دارد. حريفان آسيايي مدت هاست كه به تيم هاي پايه 
نگاه ويژه دارند و از اين طريق در رده بزرگسالان هم تيم  ملي مان را به 
دردسر مي اندازند. اس��تفاده از روش هاي نخ نما شده، نداشتن برنامه 
بلندمدت و عدم س��رمايه گذاري از جمله مش��كلات اساسي ورزش 
ايران در رشد و پرورش استعدادهاي جوان اس��ت. در تيم اعزامي به 
قطر ستاره اي حضور داشت به نام محمد اميني، نوجواني كه با انجام 
هفت دانك طي دو ب��ازي FIBA را ذوق زده كرد. بس��كتبال ايران 
نيروي تازه نفس و مستعد كم ندارد. فقط بهره گرفتن از استعدادها و 
بالا بردن انگيزه  آنها هنر، توانمن��دي و دانش خاصي را مي طلبد تا به 
جاي كوركردن استعدادشان، براي رشد هرچه بيشتر به ورزشكاران 

رده هاي پايه بال و پر دهيم. 

  دنيا حيدري 
قرار به گل و بلبل شدن اوضاع ژيمناستيك با بركناري اينچه درگاهي 
بود. رئيسي كه 19 تير سال گذشته دوره چهار ساله اش به پايان رسيد تا 
وزير ورزش حميد احمدي را به عنوان سرپرست معرفي كند تا كارهاي 
فدراسيون روي زمين نماند، اما اوضاع با پايان كار اينچه درگاهي نه 
فقط رو به راه نشد بلكه بدتر هم شد. از يك سو پچ پچ ها حاكي از تلاش 
اركان فدراسيون براي ايجاد تغييرات در رياست هيئت هاي استاني 
براي مهندسي كردن مجمع و دستيابي به نتيجه دلخواه در انتخابات 
است و از سوي ديگر كسب نتايج غيرقابل قبول ژيمناست كاران در 
روند مسابقات بين المللي نشان از اوضاع نه چندان جالب فدراسيوني 
دارد كه بسيار تأكيد داشتند با رفتن اينچه درگاهي تمام مشكلاتش 
حل وفصل مي شود، اما نتايج به دست آمده و اتفاقات و اخبار درگوشي 
كه اين روزها شنيده مي شود، تفاوت زيادي با باور منتقداني دارد كه 
مهر سكوت بر لب زده اند! اگرچه احمد كهني طي روزهاي گذشته در 
رقابت هاي قهرماني آسيا به عنوان نايب قهرماني قاره و جواز حضور در 
رقابت هاي قهرماني جهان در ليورپول دست يافته است، اما سعيدرضا 
كيخا، ملي پوش مطرح ژيمناستيك ايران نتوانست در رقابت هاي قطر 
خوش بدرخشد و عنوان و مدالي را از آن خود كند. حال آنكه حساب 

وي��ژه اي روي موفقيت و مدال آوري او مي ش��د. حرف و حديث هاي 
بس��ياري از بدو حضور احمدي در فدراسيون ژيمناستيك به گوش 
مي رسيد. سرپرست اين فدراسيون در بدو ورود و اولين روزكاري خود 
در نامه اي خطاب به مديركل ورزش و جوانان استان مركزي به بهانه 
عدم همكاري و تعامل سازنده رئيس هيئت با اهالي فني ژيمناستيك 
و عدم ارتباط مؤثر با فدراسيون، درخواست عزل وحيد احمدي رئيس 
هيئت ژيمناستيك را مطرح كرد. احمدي در همان ماه هاي نخست 
حضورش در فدراسيون ژيمناستيك از تلاش براي برگزاري هرچه 
زودتر انتخابات خبر داد. انتخاباتي كه بعد از گذشت پنج ماه از حضور 
او در جمع ژيمناست كارها هنوز خبري از برگزاري آن نيست. هر چند 
كه در اين راستا وزارت ورزش بايد پاسخگو باشد، اما كمتر كسي است 
كه نداند طولاني شدن دوران سرپرستي احمدي تا چه اندازه مي تواند 
در چيدمان مجمع با توجه به تغييرات ايجاد شده در رؤساي هيئت ها 
مؤثر باش��د؛ چيدماني كه مي تواند نتيجه انتخابات را مطابق سليقه 
عده اي خاص طراحي كند. مسئله اي كه به نظر مي رسد به مهم ترين 
دلمشغولي اين روزهاي اعضاي فدراسيون ژيمناستيك تبديل شده، به 
طوري كه مانع از تمركز آنها روي مسابقات حائز اهميتي چون قهرماني 

آسيا در قطر گرديده است. 

  شميم رضوان 
يك دهه قبل بود كه با كسب سهميه المپيك 2012 لندن از سوی 
عابديني برگي تازه در دفتر شمشيربازي ايران باز شد. موفقيتي كه 
اگرچه در لندن نمود پيدا نكرد و نتوانست نتيجه مثبتي در پي داشته 
باشد، اما آغاز خوبي بود براي سابر، به طوري كه چهار سال بعد بار 
ديگر شمشيربازي را در زمره تيم هاي راه يافته ايران به المپيك قرار 
داد، اما با اي��ن تفاوت كه در ريو برخلاف لن��دن، عابديني با حضور 
در بين چهار نفر برتر، توانمندي هاي س��ابر ايران را به رخ كش��يد. 
چهارمي عابديني در المپيك ريو و كسب برنز جهاني در كنار حضور 
در المپيك توكيو به عنوان بهترين تيم  آسيايي نشان از توانايي هاي 
شمشيربازي ايران داشت. توانايي هايي كه بي شك براي تبديل شدن 
به موفقيت نيازمند توجه، حمايت، برنامه گذاري و هدف گذاري بود. 
حال آنكه نتايج كسب شده در طول يك سال اخير نشان از عدم گام 
برداشتن شمشيربازي در مسير درست و افت فاحش آن دارد. بعد 
از ناكامي در المپيك توكيو كه مانور زيادي روي مدال آوري آن داده 
شده بود، سابر ايران در قهرماني جهان هم عنواني بهتر از برنز تيمي 
كسب نكرد و ستاره هايش )علي پاكدامن و محمد رهبري( عملكرد 
قابل قبولي ارائه ندادند. به طوري كه پاكدامن خود نيز از عملكردش 

ابراز شرمندگي كرد: »هرچه بگويم توجيه است. نتوانستم نتيجه 
در خور شأني بگيرم و خودم هم انتظار چنين عملكردي نداشتم.« 
صد البته نمي توان  توانايي هاي علي پاكدامن و محمد رهبري را تنها 
به دليل ناكامي در كره جنوبي ناديده گرفت، چراكه هيچ ستاره اي 
هميشه در اوج و روي دور شانس و موفقيت نيس��ت، با اين وجود 
ناكامي هاي اخير شمش��يربازي زنگ خطري جدي براي رشته اي 
اس��ت كه طي يك دهه گذشته گام هاي رو به رش��دي را در مسير 
موفقيت برداش��ته اس��ت. خصوصاً كه عملكرد قابل قبول شاكر و 
فتوحي در كره جنوبي به رغم انتقادهاي بسيار در خصوص اعزام آنها 
نشان داد. شمشيربازي ايران به خصوص در سابر متكي به فرد نيست 
و استعدادهاي بسياري دارد كه با بها دادن به آن و برنامه ريزي هاي 
اصولي و حمايتي مي توان اين رشته را به يكي از رشته هاي مدال آور 

ايران تبديل كرد. 
رضايت نداشتن باقرزاده از نتايج به دست آمده در كره جنوبي نشان 
مي دهد انتظارات تنها از س��وي مردم نيس��ت. با اين وجود رئيس 
فدراس��يون بيش از هر كسي بايد بداند كش��ورهای ديگر نيز براي 
پيش��رفت س��رمايه گذاري مي كنند و ادامه دادن مسير موفقيت و 

ممانعت از شمشيرها نيازمند حمايت و مهياكردن شرايط است.

نگاهي به ناكامي دوباره تيم ملي بسكتبال نوجوان ايران در صعود به جام جهاني

كچل ها جهاني نمي شوند!

  اشرف رامين 
داغ دل رئالي ها هنوز تازه  اس��ت. آنها براي ب��ه خدمت گرفتن يك 
ستاره فرانسوي رويابافي كرده بودند. تصور مي كردند كيليان امباپه با 
قرارگرفتن در كنار كريم بنزما خط حمله آتشيني براي كهكشاني ها 
مي س��ازد، ولي تصميم نهايي اين بازيكن آرزوه��اي مادريدي ها را 

نقش برآب كرد. 
امباپه قراردادش را با پاري سن ژرمن تا سه سال ديگر تمديد كرده و از 
اين موضوع نزديك به يك ماه مي گذرد، ولي گويا باشگاه رئال و حتي 
هوادارانش هنوز با اين واقعيت كنار نيامده اند. مديران با مصاحبه هايشان 
نسبت به اين مسئله واكنش نشان مي دهند و هواداران نيز در شبكه هاي 
اجتماعي عليه كيليان موضع گيري مي كنند. مهاجم فرانسوي هميشه 
از رويايش مي گفت، اينكه پوشيدن پيراهن رئال را از سن كم در ذهنش 

پرورش داده و دنبال يك فرصت براي به حقيقيت رساندن اين روياست. 
او تابستان سال گذشته براي جدايي از PSG اقدام كرد، ولي باشگاه با 
توجه به قراردادش اجازه جدايي به امباپه نداد. ستاره قهرمان لوشامپيونه 
براي تلافي اين كار از اوايل فصل حرف جدايي را پيش كشيد و تا انتهاي 
فصل نيز از تمديد قرارداد س��رباز زد. معطل نگهداش��تن پاريسي ها 
انتقادهاي زيادي را به همراه داشت، ولي گويا براي امباپه بد نشد، چراكه 
ناصر الخليفي را مجاب كرد تا خواسته هاي مالي آقاي ستاره را بپذيرد. 
البته كيليان دليل تمديد قرارداد و ماندن در پاريس را دلايل شخصي 
عنوان كرده ولي كيس��ت كه نداند پيش��نهاد نجومي ژرمن ها چقدر 
وسوسه انگيز بوده و باعث شده او بي خيال رؤياي كودكي اش شود. با اين 
حال رئالي ها هنوز از اينكه ستاره فرانسوي اينگونه پيشنهاد آنها را پس 
زده به نوعي دلخور هستند. از چند ماه پيش بحث مذاكرات مستقيم 

رئال – امباپه در رسانه ها مطرح شد و خبرها حاكي از به توافق رسيدن 
طرفين و نزديك شدن به عقد قرارداد بود، ولي چرخش يكباره كيليان 
به س��مت پاريس براي همه عجيبب بود. اين رفتار او به نوعي سركار 
گذاشتن قوهاي سفيد محسوب مي شود. به همين خاطر رسانه هاي 
اسپانيا به شدت از عملكرد پرز رئيس باشگاه رئال انتقاد مي كنند و 
معتقدند او نبايد تا اين اندازه به انتقال امباپه دلخوش مي كرد. البته 
اظهارنظر ديگري نيز در اين خصوص مطرح است و آن اينكه مهاجم 
ملي پوش نگران جايگاهش در رئال بوده است. امباپه كه در پاريس 
و در حضور مس��ي و نيمار حرف اول را مي زند، براي آنكه در جمع 
مادريدي ها نيز به اين جايگاه برسد، راه سختي را در پيش داشت. به 
همين خاطر او بعد از همفكري با مشاورانش تصميم گرفت، ريسك 

نكند و پيشنهاد نجومي باشگاه پاريسي  را بپذيرد. 

نیشگون

چهره هفته

مدير هفته

نه فدراسيون راضي است نه ورزشكاران 

شمشيرها  كند  شد!
تلاش براي مهندسي انتخاباتي كه زمانش مشخص نيست 

اوضاع ژيمناستيك درست نشد

حواشي تمديد قرارداد امباپه با PSG تمامي ندارد

داغ سركار ماندن بر دل رئال!


